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Abstract (en)
[origin: US2021336400A1] The invention relates to a crimping pliers die (1) comprising two die half units (2, 3). The die half units (2, 3) are guided
by a guide (51) relatively to each other over the crimping stroke. Crimping surfaces (40, 41) of the die halves (5) are formed by front surfaces of
engaging ribs (37). Preferably, the guide (51) comprises a guiding rod (43) formed by an end-sided thickening (42) of a rib (37) and the guide (51)
comprises a guiding recess (50) formed by a guiding recess section (45) which connects two ribs (37) to each other.The crimping pliers die (1) can
be used for crimping pliers which can e. g. be used for crimping wire end sleeves.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Crimpzangen-Gesenk (1) mit zwei Gesenkhälfteneinheiten (2, 3). Die Gesenkhälfteneinheiten (2, 3) sind mittels
einer Führung (51) relativ zueinander über den Crimphub geführt. Crimpflächen (40, 41) der Gesenkhälften (5) werden von Stirnseiten
ineinandergreifender Rippen (37) ausgebildet. Vorzugsweise weist die Führung (51) eine Führungsstange (43), die von einer endseitigen Verdickung
(42) einer Rippe (37) ausgebildet ist, und eine Führungsausnehmung (50), die von einem Führungsausnehmungsbereich (45), der zwei Rippen (37)
miteinander verbindet, ausgebildet ist, auf.Das Crimpzangen-Gesenk (1) findet Einsatz für eine Crimpzange, die beispielsweise für das Verpressen
von Aderendhülsen verwendet werden kann.
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